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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 1  

van woensdag 27 april 2016 om 19:30 uur 

 
 
Aanwezig: Roes Peter - voorzitter 
Der Kinderen Annemie, Breugelmans Stef, Van Litsenborg Guy, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Guedon John, 
Grooten Eddy, Gladiné Pierre - raadsleden 
Vos Eric - burgemeester 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Meeus Paul, De Coninck Katleen - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Reccino Van Lommel – raadslid in vervanging van Paul Meeus, 
Willy Van Geirt – raadslid in vervanging van Katleen De Coninck, 
Peter Segers – schepen, 
Roger Leys – korpschef lokale politie, 
Kris Vreys – IOK, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Bouwwerken politie - brandweer (rondleiding met toelichting) 
Roger Leys geeft een rondleiding in de nieuwbouw. 
John Guedon verwijst naar de gezamenlijke dispatching politie / brandweer en vraagt of er inzake beroepsgeheim 
geen problemen kunnen komen. 

Iedereen dient hier zijn verantwoordelijkheid te nemen. 
Willy Van Geirt vraagt of bij in dienstneming van het gebouw de tewerkstelling zal verhogen. 

De aansturing van de brandweer verhuist naar hier en de politie blijft binnen haar huidige bezetting.  
De uitbreiding van het gebouw is er voornamelijk gekomen om een goed onthaal te kunnen voorzien en als 
gevolg van de salduswet en de verhoging van het aantal cellen. 

Reccino Van Lommel merkt op dat het momenteel nog een werf is en vraagt of er een nieuwe rondleiding kan 
voorzien worden van zodra het gebouw ook effectief in gebruik zal zijn. 

Dit zal gebeuren. 
 
Algemene vergadering van IOK en IOK Afvalbeheer 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kris Vreys toelichting bij dit punt. 
Peter Roes vraagt, verwijzend naar OMC, of IOK nog de intentie heeft om iets te doen met de leegstand die er nog 
is op de Philips-site. 

Bedoeling is om eerst de huidige heringerichte gebouwen in te vullen. Wanneer er een vraag zou komen 
van Philips of OMC zal dat bekeken worden maar momenteel is er geen concrete vraag. 

Pierre Gladiné vraagt of men kan nagaan bij bedrijven hoe de tewerkstelling evolueert. 
Dit gebeurt aan de hand van een eenvoudige enquête om de zes jaar. De ervaring leert dat de reële 
tewerkstelling meestal (30 – 40 %) groter is dan de aangekondigde. 

Reccino Van Lommel verwijst naar de varkensneuzen en het bezoek dat men had gebracht in Mechelen waar deze 
toestellen omgevormd werden. Hij vraagt waarom deze nog niet zin ingezet zoals men had beloofd. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat ze wel werden ingezet maar nadien teruggenomen omwille van 
een aantal technische problemen. Aan de NMBS zijn hierover al vragen gesteld. Dit zal doorgegeven 
worden om op te volgen in commissie 5. 

Reccino Van Lommel vraagt of er een timing gekend is wanneer deze terug ingezet zullen worden. 
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Willy Van Geirt meldt fat er met de ondergrondse afvalbakken aan de Futur problemen zijn en zouden ’s nachts na 
een fuif niet open te krijgen zijn. 

Dit wordt bekeken. 
IOK laat ons hierover het volgende weten: 
“Container Warande in de nacht van zaterdag op zondag 23/24 april. 
De container heeft inderdaad tussen 5.24 u en 6.02 u geblokkeerd gestaan.  
De vermoedelijke reden hiervoor is dat een te grote zak werd aangeboden waardoor de schuif 
geblokkeerd wordt. 
Na een bepaalde tijd wordt automatisch een reset gedaan en wordt  de onderste schuif open gezet zonder 
dat er een aanbieding is geweest. 
Als de zak er dan toch kan doorvallen wordt het systeem hersteld.  
En dat is vermoedelijk hier ook gebeurd want er zijn terug aanbiedingen geweest om 6.02 u.” 

Willy Van Geirt vraagt of voor de papierafvalcontainers een waarborg zal gevraagd worden. 
Neen. 

Willy Van Geirt stelt vast dat winkeliers hun karton niet in dergelijke containers gaan krijgen en vraagt hoe dit zal 
opgelost worden. 

Dit probleem is bekend en er wordt overwogen om eventueel in bepaalde (winkel)straten zonder 
containers te werken. 

Tine De Wilde vraagt waarom men voor papier met containers wenst te werken. 
Hiervoor zijn drie redenen: 
- Werkbaarder voor het personeel 
- Beleid tegen zwerfvuil 
- Economisch: minder kans dat andere partijen ophalen vooraleer IOK aan zijn ronde begint 

De pers vraagt of Turnhout de eerste kan zijn bij de invoering van het systeem. 
De planning wordt momenteel opgemaakt maar er zijn verschillende elementen waarmee rekening moet 
gehouden worden. 

Guy Van Litsenborg vraagt welke capaciteit de containers hebben. 
Standaard 240 liter (= grootste restafvalbak). 
Kleiner model van 40 liter voor bijvoorbeeld in een stedelijke omgeving met appartementen. 
Er wordt ook in overweging genomen om in bepaalde gebouwencomplexen een gezamenlijke container te 
voorzien. 

Tine De Wilde vraagt welke evolutie er de laatste jaren is waar te nemen wat het papier betreft. 
Er is geen wijziging vast te stellen. 

Tine De Wilde verwijst naar de invoering van Diftar en stelt vast dat het ophaalsysteem in een stedelijke omgeving 
van een andere prijsklasse is dan in een landelijke omgeving. Indien een significant verschil zou worden vastgestel 
en ondanks het feit dat ze voor het solidariteitsbeginsel is, is ze vragende partij om dit toch eens te bekijken. 
De pers vraagt of het vervoer van afval via het water al concreet is. 

Er werd eerst een marktbevraging gedaan en momenteel loopt er een procedure voor de aankoop van 
bakjes. De gunning hiervan is voorzien voor juni.  Hierdoor krijgt het project dus stilaan vorm.  

 
Streekplatform 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kris Vreys toelichting bij dit punt. 
 
Vraag van raadslid Reccino Van Lommel: Overlast door uitbating Theater 1900 
Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat het hier niet gaat om het geklasseerd theater maar wel over het 
horecagedeelte en schetst even de stand van zaken. 
Nadat een mail in verband met potentiële hinder werd ontvangen, werd de vergunningstoestand nagekeken. De 
commissaris van de politiepost Grote Markt heeft de exploitant uitgenodigd voor een gesprek. De 
vlarem-activiteiten zijn gekoppeld aan de exploitant. Ook de eigenaar werd uitgenodigd en in contact gebracht met 
de vermoedelijke nieuwe uitbater die de reeds genoteerde activiteiten wil verder zetten. De nieuwe uitbater heeft 
wel de intentie om een nieuwe exploitatievergunning aan te vragen. Momenteel zijn er geen permanente 
activiteiten voorzien, wel 4 occasionele (2 in april en 2 in mei). Deze werden toegestaan onder voorwaarden. Verder 
werd ook aangegeven dat de nieuwe exploitant een akoestisch onderzoek moet laten doen vooraleer een nieuwe 
exploitatievergunning kan aangevraagd worden. 
Verder werd ook duidelijk gesteld dat indien er geen dossier is in juni er geen occasionele activiteiten  zullen 
vergund worden. 
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Bij de politie zijn er sinds 1 januari tot op vandaag 4 meldingen binnengekomen waarvan drie met lawaaioverlast en 
één met vandalisme. 
Een buurtbewoner vindt dit zeer vreemd want persoonlijk had hij zelf vijf keer een melding gemaakt onder meer om 
te vragen dat de milieupolitie metingen wil komen doen. 
Dezelfde buurtbewoner vraagt om een oplossing te zoeken naar de toekomst toe. Elke activiteit geeft overlast 
voornamelijk door jongeren die van en naar een activiteit gaan en dit gedurende de ganse nacht waardoor heel de 
buurt wakker wordt. 

Burgemeester Eric Vos wijst er op dat van zodra het dossier binnen komt dit zal beoordeeld worden in al 
zijn aspecten. Hij voegt er aan toe dat de laatste tijd al heel sterk gewerkt werd met betrekking tot het 
uitgaansleven en met resultaat. Een goed contact met horeca en politie geeft vaak ook een goed resultaat. 

Volgens de buurtbewoner is er toch een groot probleem en daarenboven ook de grootste woonkant van de Markt. 
Reccino Van Lommel vraagt of er met de buurtbewoners al een onderhoud is geweest. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat er met een aantal mensen een gesprek is geweest en nog een 
vervolggesprek is voorzien. Het is de bedoeling om eerst het dossier af te wachten met alle lementen zoals 
bijvoorbeeld het akoestisch onderzoek om daarna een buurtoverleg te organiseren. 

Willy Van Geirt is bezorgd dat op een zeker ogenblik de Grote Markt niet meer levendig kan zijn. 
De buurtbewoner is bezorgd dat er een toelating gaat gegeven worden waardoor de buurt met een probleem voor 
jaren wordt opgezadeld. 
Reccino Van Lommel vindt het alleszins belangrijk dat er voldoende en goed overleg is met de buurtbewoners. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Schepen Peter Segers geeft aan de hand van een ppt toelichting bij de algemene vergadering van de Ark. 
Normaal is dit een onderwerp voor commissie 3 maar op die dag was het punt nog niet bekend. 
Momenteel is er nog een discussie of dit punt op de agenda van de gemeenteraad moet komen. Toezicht kon tot op 
heden nog geen uitsluitsel geven. 
Pierre Gladiné verwijst naar het aantal inschrijvingen en stelt vast dat de Ark zich meer richt naar alleenstaanden of 
alleenstaanden met één kind.  

Schepen Peter Segers stelt voor om op een volgende commissie 3 eens te bekijken wat de topologie voor 
Turnhout is. 

 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Pierre Gladiné merkt op dat op 14 april de organisatie van het evenement ivm het EK voetbal nog niet werd 
toegewezen en vraagt wanneer dit zal gebeuren. 

Burgemeester Eric Vos deelt mee dat dit dossier eerstdaags wordt besproken. 
Eddy Grooten vraagt of er meerdere kandidaten zijn. 

Er zijn inderdaad meerdere kandidaten. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  


